# **Learning** from **nature**



I love to think of nature as an unlimited broadcasting station, through which God speaks to us every hour, if we will only tune in.—George Washington Carver

Nature is man's teacher. She unfolds her treasures to his search, unseals his eye, illumes his mind, and purifies his heart; an influence breathes from all the sights and sounds of her existence.

#### —Alfred Billings Street

Nature does not hurry, yet everything is accomplished.—Lao Tzu.

Climb the mountains and get their good tidings. Nature's peace will flow into you as sunshine flows into trees. The winds will blow their own freshness into you, and the storms their energy, while cares will drop off like autumn leaves.

#### -John Muir

I believe that there is a subtle magnetism in nature, which, if we unconsciously yield to it, will direct us aright.

### —Henry David Thoreau

Forget not that the earth delights to feel your bare feet and the winds long to play with your hair.—Khalil Gibran

Look deep into nature, and then you will understand everything better.

#### —Albert Finstein

To sit in the shade on a fine day and look upon verdure is the most perfect refreshment.—Jane Austen

Happiness flutters in the air whilst we rest among the breaths of nature.

## —Kelly Sheaffer

There is a way that nature speaks, that land speaks. Most of the time we are simply not patient enough, quiet enough to pay attention to the story.—Linda Hogan

If the sight of the blue skies fills you with joy, if a blade of grass springing up in the fields has power to move you, if the simple things of nature have a message that you understand, rejoice, for your soul is alive.—Eleonora Duse



# التعلم من الطبيعة



أحب أن أفكر في الطبيعة كمحطة إذاعية غير محدودة، والتي من خلالها يتحدث الله لنا كل ساعة، علينا أن نفتح المذياع فقط. جورج واشنطن كارفر

الطبيعة هي معلمُ الرجل. تكشف كنوزها له، تفتح عينيه، تحاكي عقله وتُنَقي قلبه. أثرها عليه يستمد قوته من كل منظر وصوت موجودٌ في الطبيعة. – ألفريد بيلينغز شارع

الطبيعة لا تستعجل شيئاً، ومع ذلك يتم إنجاز كل شيءٍ في وقته. **لاو تزو.** 

تسلق الجبال واحصل على أخبارها السارة. سوف يتدفق سلام الطبيعة فيك كما تتدفق أشعة الشمس بين الأشجار. سوف تهب الرياح نَضَارتها لك، والعواصف طاقتها، بينما تتساقط همومك مثل أوراق الخريف. - جون مير

أعتقد بأن هناك مغناطيس خفي في الطبيعة، إذا ذهبنا نحوه بدون وعي سوف يوجهنا للأمام- هنري ديفيد ثوريو

لاتنسى بأن الأرض تشعر بالسرور حين تلمسها قدميك العاريتين، وتشتاق الرياح أن تلعب بشعرك.-خليل جبران

أنظر بعمق الى الطبيعة، وبعد ذلك سوف تفهم كل شيء بشكل أفضل.- ألبرت أينشتاين

الجلوس في الظل في يوم جميل، والنظر الى العشب الأخضر هو ما يمكن تسميته الإنتعاش المثالي - جين أوستن

السعادة ترفرف في الهواء بينما نستريح نحن بين أنفاس الطبيعة. - كيلي شيفر

هناك طريقة تتحدث فيها الطبيعة. تتحدث فيها الأرض. في معظم الأحيان لا نكون صبورين بشكل كاف لكي نستمع الى القصة - ليندا هوجان

إذا كان مشهد السماء الزرقاء يملؤك بالفرح، إذا كان العشب في الحقول لديه القدرة على تحريكك، إذا كانت الأشياء البسيطة في الطبيعة لديها رسالة تستطيع فهمها، إفرح، لأن روحك حية. - إليونورا ديوس.